
11. 11. 2020 

porada

ZUŠ Rýmařov



Prezenční listina

Omluveni:

Jana Sedláčková, Alena Tomešková

Neomluveni:

Eva Hradilová



Prezenční listina



Prezenční listina
Jaroslava Brulíková Připojeno 11.11.2020 9:26 Jan Kučera Připojeno 11.11.2020 9:32

Jaroslava Brulíková Odpojil(a) se 11.11.2020 9:44 Jan Kučera Odpojil(a) se 11.11.2020 11:22

Jaroslava Brulíková Připojeno 11.11.2020 9:44 Šárka Lupečková Připojeno 11.11.2020 9:29

Jaroslava Brulíková Odpojil(a) se 11.11.2020 11:22 Šárka Lupečková Odpojil(a) se 11.11.2020 11:22

Karel Cvrk Připojeno 11.11.2020 9:32 Martina Mácová Připojeno 11.11.2020 9:29

Karel Cvrk Odpojil(a) se 11.11.2020 11:22 Martina Mácová Odpojil(a) se 11.11.2020 9:44

Eva Hradilová Připojeno 11.11.2020 9:31 !!! Martina Mácová Připojeno 11.11.2020 9:44

Eva Hradilová Odpojil(a) se 11.11.2020 9:32 Martina Mácová Odpojil(a) se 11.11.2020 11:15

Silvie Jablončíková Připojeno 11.11.2020 9:26 Martina Mácová Připojeno 11.11.2020 11:17

Silvie Jablončíková Odpojil(a) se 11.11.2020 9:27 Kamila Pánková Připojeno 11.11.2020 9:27

Silvie Jablončíková Připojeno 11.11.2020 9:31 Kamila Pánková Odpojil(a) se 11.11.2020 9:47

Silvie Jablončíková Odpojil(a) se 11.11.2020 9:32 Kamila Pánková Připojeno 11.11.2020 9:47

Silvie Jablončíková Připojeno 11.11.2020 9:35 Kamila Pánková Odpojil(a) se 11.11.2020 11:23

Lenka Janoušková Připojeno 11.11.2020 9:29 Zdeňka Rýdlová Připojeno 11.11.2020 9:28

Lenka Janoušková Odpojil(a) se 11.11.2020 9:44 Zdeňka Rýdlová Odpojil(a) se 11.11.2020 11:22

Lenka Janoušková Připojeno 11.11.2020 9:44 Jiří Taufer Připojeno 11.11.2020 9:25

Martina Kohoutková Připojeno 11.11.2020 9:29 Vanda Witassková Připojeno 11.11.2020 9:27

Martina Kohoutková Odpojil(a) se 11.11.2020 9:29 Vanda Witassková Odpojil(a) se 11.11.2020 11:22

Martina Kohoutková Připojeno 11.11.2020 9:33



Porada je přesunutá z 21. 10. 2020 na 11.
11. kvůli uzavření školy v souvislosti
s covidem-19. Je online v prostředí MS
Teams.



O otevření škol nemám vůbec žádné
zprávy.
Osobně se domnívám, že bychom měli
počítat …
- nejenom že budeme zavření do Vánoc,
- ale počítal bych se zavřením škol i na

jaře.



• Schválili jsme úpravu školního řádu,
abychom mohli vyučovat distančně –
nakonec jsem vymyslel dodatek.

• Není třeba nic dělat, školní řád už je
vyvěšený na stránkách, můžete si ho
přečíst.

• Byla schválená Výroční zpráva.



•Děkuji Šárce Lupečkové za to, že nám
dohodila školení 3D tisku – získáme na
oplátku 3D tiskárnu zadarmo.

•Já jsem byl taky šikovný, sehnal jsem
peníze na chybějící notebooky, abychom
všem umožnili distanční výuku.



•Připomínám, že jsem dostal za úkol
hlásit krajskému úřadu všechny
karantény a všechny pozitivní testy dětí i
zaměstnanců.
•Pokud tedy budete vědět o někom,
kdo nepřišel do výuky z důvodu
nařízené karantény či pozitivního testu
na covid-19, nahlaste mi to.



•Informace Ústřední umělecké rady:

•Letos nebudou „ministerské“ soutěže,
začnou až v dalším roce dle tříletého cyklu,
tedy sólový a komorní zpěv, dechové
nástroje, smyčcové soubory a orchestry, bicí
nástroje a lidové nástroje.



•Nahrávka Mozartovy ukolébavky

• Děti ať písničku nahrají, uloží ve formátu „nástroj (zpěv) –
jméno a příjmení žáka“ a uloží do vašeho týmu. Vy si je
odtud stáhnete a uložíte do týmu „Učitelé ZUŠ Rýmařov“
do složky „nahrávky“ – „Ukolébavka“.

• Ať jsou nahrávky od dětí u mě do 18. listopadu.
• 19. listopadu je smíchám a vytvořím výsledný mix, který

všem pošlu.
• Důležité je, aby děti nahrávaly ve stejném tempu – proto

jsem vám poslal ty midi soubory.



• Šablony
• jsou prodloužené do 21. 5. 2020
• ICT ve VO musí probíhat dál – zápisy v TK,

budeme předstírat, že děti na tabletech
pracovaly i při distanční výuce.

• Netuším, jestli bude možné projekt ještě
prodloužit o čas distanční výuky na
podzim.



•Musíme udělat pořádek ve školeních

•Školení psychologa Orla je přesunutý
na jaro, nebo na přípravný týden 2021.



•Musíme udělat pořádek ve školeních

•Školení programu Sibelius je přesunutý
na 16. 2. 2021 a Cubase na 2. 3. 2021.
•Instrukce vám pošlu před jarními
prázdninami.



•Musíme udělat pořádek ve školeních

Školení MS Teams – povinně pro všechny
• Lektor - Mgr. Jiří Mlnařík, učitel z Gymnázia Rožnov pod

Radhoštěm
• Abychom šetřili čas, domluvil jsem se s lektorem, že nám

vytvoří videa, která vám pošlu. Každý povinně shlédne a
naučí se, co ve videu bude. Bude si dělat poznámky, co se
osvědčilo, co ne, co dalšího byste potřebovali, co
nefungovalo. 1. 12. 2020 se od 10 do 11:30 s lektorem
online sejdeme a otázky mu položíme.



•Mezinárodní projekt “Creativity takes
Courage”: Discovering Europe through
the Arts byl prodloužený o 12 měsíců.
•V tomto školním roce nebude nic.
•Další aktivity proběhnou po září 2021.
•Podal jsem průběžnou zprávu.



•Hospitace
•Vzhledem k uzavření školy musím
bohužel zrušit celý plán hospitací - jak
jsme si ho domluvili na minulé poradě.
Až se situace nějak uklidní, uděláme
plán nový.



• Jaký bude celoroční projekt? 
• V této situaci nebudeme počítat s klasickou spoluprací s muzeem.
• Projekt nemusí být celoroční, ale klidně bude kratší.
• Domluvili jsme se, že necháme vytvořit profesionální promo

video o naší škole. Práci na zpracování zadáme našim
absolventům Adamu Komůrkovi, Pertu Němcovi a Marku
Čermákovi.

• Jiří Taufer pány obvolá a pozve na naši poradu 20. 11. 2020 v 10
hodin.

• Na tuto poradu ale každý přijde s jasnou představou o tématu a
námětu takového videa, abychom pánům mohli práci zadat.



Dotace z města

• Umění v průběhu staletí, Betlém i
Spolek byly schváleny – ale byl to
trochu boj s lidskou hloupostí a
mstivostí.



Dotace z města
• Jak to uděláme s dalšími aktivitami?
• Já bych zase předpokládal, že se ZUŠky

otevřou a že budeme normálně fungovat.
Pojďme zase požádat o obvyklé dotace,
v nejhorším zase všechno zrušíme a
dotace vrátíme.
•Deadline je 6. 1. 2021.



• Projekt z MAS Rýmařovsko jede dál, ale
je utlumený jako všechno.

• Prosím ale Silvii Jablončíkovou, aby na
téma Etiketa nezapomněla, ono k ní
jednou dojde.



•Úpravy ŠVP
• Uložil jsem vám, abyste si do dneška poctivě

prostudovali kapitoly Zaměření školy a její vize,
Charakteristika školy, Výchovné a vzdělávací
strategie a Hodnocení.

• Měli jste se zamyslet nad tím, jestli v souvislosti
s distanční výukou a s novými nároky dnešního
světa, máme v těchto textech to, co tam mít
chceme. Něco bude přebývat, něco bude chybět.



•Jana Sedláčková:
• Určitě nejsem sama, koho napadlo, že v kapitole ,, 

Hodnocení''by se mělo zohlednit, jak jednotliví žáci 
přistupují k distanční výuce. Jejich snaha, domácí 
příprava a celková spolupráce s nimi. 

• V ,, Zaměření" bychom měli jasně deklarovat, že v 
případě potřeby ( např. opětovný nouzový stav) jsme 
schopni přejít na distanční výuku.



•Úpravy ŠVP

•Karel Cvrk pošle do 18. 11. 2020
návrh úpravy prvního odstavce
kapitoly Zaměření školy a její vize.
•Lenka Janoušková pošle do 18. 11.
2020 návrh úpravy kapitoly
Charakteristika školy.



•Úpravy ŠVP

•Všichni pošlou do 18. 11. 2020 návrh
úpravy textu kapitoly Hodnocení – je
třeba vyjít ze školního řádu, kde
deklarujeme formativní hodnocení v
době distanční výuky



•Úpravy ŠVP
•Co s hodnocením?

• Jiří Taufer:
•„V případě distanční výuky se hodnocení

opírá zásadně o formativní způsob.
Výsledná známka na vysvědčení je pak
kompilátem nejenom klasifikací známkou,
ale je kompilátem všech dalších kritérií
uvedených v této kapitole.“



•Úpravy ŠVP

•Jak ošetřit hodnocení kapel,
orchestrů a komorní hry?
•Jak ošetřit hodnocení dětí, které sice
platí školné, ale nepřipojují se.

Budeme je hodnotit za září za období,
kdy se škola otevře.



•Hudební soubory online

•Zdeňka Rýdlová navrhuje, že vyzkouší, jak jí 
bude fungovat Soubor staré hudby online a 
na příští poradě nám dá vědět, jak to 
dopadlo.
• Její zkušenosti mohou být k nezaplacení.



• Další porady

• Online 20. 11. 2020 v 10:00 – distanční
výuka – omlouvám se, je to zase pátek.
Mně to ale jinak prostě nevychází.

• Prozatím prezenčně (a možná online) 13.
1. 2021 v 9:30 hodin – normální porada
(vysvědčení …)


